
Hei
Tilskuddet ble sendt i dag.

Når det gjelder regulering av tilskuddet fra 1/7 er spørsmålet om det videresendt til den som har ansvaret for området.

Med hilsen

Geir Aune
Økonomisjef


